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一．产品结构与材质（Product Structure and Material)
本产品采用 PE食品级塑料作为内衬，其外表面经先进技术进行处理，外层

采用高性能环氧树脂和玻璃纤维缠绕成型，内外层复合紧密，不分层。

This product is lined with food grade PE and the surface is treated with
advanced technology. Outer layer is formed by high performance epoxy resin
and fiberglass through winding process. The inner and outer layer is
compacted, not stratified.

二．产品特点（Features）
1. 内外层均采用防腐材料

2. 高强度 机械强度指标高于普通碳素结构钢

3. 重量轻 仅是同规格普碳钢制品重量的 1/3
4. 无毒卫生 内衬采用无毒 PE食品级塑料制造，达到饮用水卫生标准

5. 外形美观 采用世界上先进的三维电脑纤维缠绕成型

1) Anti-corrosive materials for inner and outer layers.
2) High strength, mechanical strength is higher than ordinary carbon steel.
3) Lightweight, it weighs only 1/3 of ordinary carbon steel.
4) Health, no toxic, lined with food grade PE, conformity with standards for
drinking water quality.
5) Good-looking appearance, using the world’s advanced three-dimensional
computer fiber winding equipment.

三．应用条件 (Application Condition)
1. 工作压力≦0.6MPa≦1.0Mpa
2. 工作温度 1-49℃(34-120°F)
3.工作介质：水

1) Working pressure: ≦0.6MPa≦1.0Mpa
2) Operating temperature: 1-49℃(34-120°F)
3) Working media water.

四．应用领域 (Application Fields)
给水及废水处理行业、轻工、化工、电子、石油、制药、食品等工业领域。

Water supply and waste-water treatment in light industry, chemical,
electronics, petroleum, pharmaceutical, food, etc.

五．质量保证 (Quality Guarantee)
在正常使用下，产品保质期一年。

Warranty period: 1 year (in normal situation)
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六．FRP罐防负压真空阀安装说明

(Installation Instructions of Negative Pressure Vacuum Valve for FRP Tank)
请按照图示说明进行安装 Please follow the instructions to install.
A. 侧装式安装示意图 (Side mounting diagram)

1. 防真空阀 vacuum breaker valve
2. 异径三通 Reducing tee
3. 活接（法兰）Flange
4. 侧装式上布水器

Side-mounted water distributor
5. FRP罐体 FRP tank

B. 顶装式安装示意图 (Top mounting diagram)

6. 防真空阀 vacuum breaker valve
7. 异径三通 Reducing tee
8. 活接（法兰）Flange
9. 顶装控制器 （手动/自动）

Top mounted controller (manual/automatic)
10. FRP罐体 FRP tank

七．注意事项 (Attention)
1. 严禁负压使用或产品负压。

2. 在硬管与控制阀之间安装软连接。

3. 运输、安装、使用前后禁止磕碰。

4. 严格按照安装说明安装。

1) Don’t use or generate negative pressure.
2) Install a soft connection between the hard pipe and the control valve.
3) Bumping is prohibited before and after transportation, installation, and use.
4) Strictly follow the installation instructions.

八．售后服务 (After-Sales Service)
1. 罐体出现问题，请检查是否违反第七条中的内容，如有其中一条我司免责。

2. 及时与供应商练习，并提供相应数据。

1) If there is any problem with the tank, please check whether there is any
violation of article 7. If there is one, our company is exempt from liability.
2) Contact the supplier in time and provide the corresponding data.
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用户须知

1. 本产品适用于介质 PH值为 3-11的水。

2. 本产品在搬运和运输时应小心轻放，严禁重掷、敲击、重压。禁止与其他坚

硬、尖锐物品混装，以免损伤。如需升降机或其他机械搬运时，请注意对产品的

保护。

3. 室温常温储存；防潮，储存湿度保持在 40%-70%RH；避光、储存，储存光

强度请小于 100Luxury；存储区域及存储方式安全，避免震动或其他外力，防止

产品滚落或受损；存储高度不超过 3个包装单元。

4. 保修一年。因自然灾害、不可预见因素、使用不当或在安装、运输过程中等

出现的损伤（坏）所造成的损失，本公司一律不承担任何责任。

5. 建议有经验专业人士进行指导安装、拆卸及维护。

User Notes

1. This product is suitable for water with PH value of 3-11.
2. This product should be handle with care when handling and transporting.
Heavy throwing, knocking and weight are strictly prohibited. In order to avoid
damage, it is forbidden to mix with other hard and sharp objects. When lifting
or other mechanical handling, please pay attention to the protection of the
product.
3. Storage at room temperature. Guard against damp, storage humidity is
maintained at 40 to 70% RH. Keep in dark place, storage light intensity should
be less than 100 Lux. Storage area and storage mode: safety, prevent the
product from rolling or damage caused by vibration or other external forces.
The storage height shall not exceed 3 packing units.
4. One year warranty. The company shall not be liable for any loss caused by
natural disasters, unforeseeable factors, improper use or damage during
installation and transportation.
5. Experienced professionals are recommended to guide installation,
disassembly and maintenance.


